
Protok61 Nr 26/2010 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 


w dniu 24 marca 2010 r. 


Posiedzenie rozpocz~to 0 godz. 15.30 

Lista obecnosci i porz~dek obrad stanowi~ zal~cznik do protokolu. 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli : 

1.Skarbnik Gminy Pani Kazimiera Orewniak 

2.P.o Kierownika ZOPO Pani Cecylia Cieslik 
3.0yrektor CK Pani Joanna Karweta 
4.Glowna Ksi~gowa CK Pani Lidia Kukowka 
Przewodnicz~cy Komisji Pan Krystian Ouda powital zebranych i przedstawil 
projekt porz~dku posiedzenia. 
Czlonkowie Komisji nie wniesli uwag do proponowanego porz~dku obrad. 

Ad.1 
Oz. 801 Oswiata i wychowanie 
Wyjasnien w tym dziale udzielala p.o kierownika ZOPO Pani Cecylia Cieslik. 
Czlonkowie Komisji otrzymali wczesniej do zapoznania si~ zbiorcze 
sprawozdanie z wykonania wydatkow placowek oswiatowych za 2009 rok. 
W trakcie analizy wydatkow radny Michal Matheja zwrocil si~ 0 wyjasnienie 
roznicy pomi~dzy pierwotnym planem wydatkow na pokrycie kosztow 
dowozenia uczniow / 459.000 zl / ,nast~pnie zmienionym na 399.670 zl , a 
wykonaniem 382.048,46 zl- czy powodemjest mniejsza liczba uczniow czy tez 
inne dzialania? 
Pani Cieslik wyjasnila , ze glownym powodem jest to , ze nie wzrosly ceny 
biletow / do pierwotnego planu zakladano podwyzk~ / .Ceny pozostaly na 
poziomie roku ubieglego.Ponadto auto bus obsluguj~cy dowoz dzieci 
niepelnosprawnych rozliczany jest na podstawie faktycznych przejechanych 
kilometrow - wczeSniej bylo od kursu. 
W odpowiedzi na pytanie dotycz~ce korzysci z wynajmu autobusu szkolnego -
Pani Cieslik poinformowala , ze roczny wplyw za dzierzaw~ wynosi 24.000 zl. 
Ponadto autobus ten jest wykorzystywany tylko do dowozu dzieci 
niepelnosprawnych do szkoly w Pyskowicach - innych kursow nie wykonuje. 
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Kolejne pytanie dotyczylo wyjasnienia roznicy w wysokosci wydatkow 
poniesionych na utrzymanie wioski intemetowej w Paczynie , a utrzymaniem 
centrum ksztalcenia na odleglosc w Pniowie. 
Pani Cieslik wyjasnila, ze glownym powodem S'l umowy zlecenia.W szkole 
podstawowej w Paczynie s'l33 godziny z czego 18 godzin platnych i 15 godzin 
wolontariatu , natomiast w szkole podstawowej w Pniowie jest 20 godzin z 
czego 10 godzin platnych i 10 godzin wolontariatu . W obydwu przypadkach 
umowy te dotycz'l dyrektorow placowek.Ponadto w SP w Paczynie 
dodatkowym wydatkiem jest korzystanie z dost~pu do szerokopasmowego 
intemetu. 
Dz. 854 Edukacyjna opieka wychowawcza 
W odpowiedzi na pytanie radnego Kielbasy : czy zgodnie z wnioskiem Komisji 
zostaly obnizone koszty zakupow czasopism ? 
Pani Cieslik poinformowala , ze nie przeprowadzono analizy w tym temacie , 
jednakze wnioski Komisji zostaly przekazane Dyrektorom placowek 
oswiatowych 
Po omowieniu w/w dzialow klasyfikacji budzetowej Przewodnicz'lcy Komisji 
Rewizyjnej podzi~kowal Pani Cieslik za udzielone wyjasnienia. 
Dz. 900 Gospodarka komunalna i ochrona srodowiska 
Komisja zwrocila si~ 0 przygotowanie informacji dotycz'lcej wysokosci 
wydatkow w rozdz. 90003 / bez akcji zimowej i wielkogabarytow / oraz rozdz. 
90004 - z czego wynikaj'l w/w kwoty? kto ustala ceny za te poszczegolne 
zadania ? czy to umowy wieloletnie lub coroczne ? czy to post~powanie 
przetargowe ? 
- rozdz. 90015 
Komisja zwrocila si~ 0 przygotowanie informacji : 
- jakie oszcz~dnosci dala modemizacja oswietlenia ulicznego ? 
- dobudowa opraw oswietlenia ulicznego ; ile i gdzie? 
- rozdz. 90095 
Komisja zwrocila si~ 0 informacje : na jakiej podstawie przekazywana jest 
doplata do zbiorowego odprowadzania sciekow ? w ktorym miejscu jest 
pomiar : czy na liczniku przy mieszkaniu , czy przy zrzucie na oczyszczalni~ ? 
Dz. 926 Kultura fizyczna i sport 
Komisja nie wniosla uwag do wysokosci wydatkow w tym dziale. 
Dz.921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 
Szczegolowych wyjasnien w tym dziale udzielala Dyrektor Centrum Kultury 
"Zamek w Toszku" Pani Joanna Karweta oraz glowna ksi~gowa CK Pani Lidia 
Kukowka. 
W odpowiedzi na pytanie radnego Matheji : jak'l cz~sc przychodow stanowi 
dochod? - Dyrektor CK poinformowala, ze to kwota ok. 74.000 zl/ zysk z 
dzialalnosci gospodarczej / . W roku ubieglym byla to kwota na poziomie 
121.000 zl. 
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Tendencja malej'lca powstala w zwi'lzku z kryzysem gospodarczym - wiele 
firm zrezygnowalo z planowanych imprez.Najwi~cej dochodu przynosz'l duze 
imprezy na kilkaset osob. 
W zwi'lzku z tym kolejne pytanie radnego dotyczylo - ile imprez zorganizowano 
w ramach kwoty zysku w roku 2009 ? 
Dyrektor Centrum Kultury zobowi'lzala si~ do przygotowania powyzszej 
infbrmacji. 
Nast~pnym tematem omawianym przez Komisj~ byla sprawa nie 
zorganizowanego Powiatowego Przegl'ldu Chorow oraz rezygnacja z dotacji 
Powiatu. 
Pani Karweta wyjasnila, ze sytuacja finansowa CK spowodowala, ze braklo 
srodkow na wklad wlasny ,Powiat nie wyrazil zgody na zmian~ projektu 
finansowego w zwi'lzku z powyzszym Centrum Kultury zrezygnowalo z 
zorganizowania imprezy oraz dotacji. 
W odpowiedzi na pytanie dotycz'lce konfliktu CK i Choru - Pani Dyrektor 
wyjasnila, ze takiego konfliktu nie rna .Chor jest w strukturach CK , niestety nie 
wszystkie propozycje Choru mozna spelni6 np. udost~pnienie sali z 
odpowiedni'l akustyk'l.Pani Karweta nie potwierdzila informacji 0 wyrzuceniu 
Ch6ru z Zamku.Zdaniem Pani Dyrektor doszlo do obopolnego porozumienia. 
W trakcie dalszej dyskusji czlonkowie Komisji zwrocili si~ 0 przygotowanie 
bilansu takich imprezjak : GALA, BREWERIE i OKTOBERFEST oraz 
rozliczenie organizacji dozynek gminnych i powiatowych. 
Radny Krystian Kielbasa zapytal : czy zostala splacona pozyczka ? 
Pani Dyrektor poinformowala , ze to nie pOZyczka tylko kredyt obrotowy - jest 
w obrocie. 
Analizuj'lc materialy czlonkowie Komisji zwrocili si~ 0 szczegolowe rozpisanie 
w pozycji Koszty : wyposaZenia na kwot~ 20.193,37 zl oraz wszystkich pozycji 
"pozostale" i okreSli6 czym spowodowany jest przyrost . 
Radny Slawomir Zarzecki stwierdzil , iz od pocz'ltku kadencji zwraca uwag~ na 
koniecznosc oznakowania zjazdow z autostrady tablicami informuj'lcymi 0 

atrakcji turystycznej Toszka jak'ljest Zamek - do tej pory tablic nie rna . 
Pani Karweta poinformowala , ze nasze tablice S'l uj~te w projekcie Sl'lskiej 
Organizacji Turystycznej do wykonania na przyszly rok. 
Radny Krystian Kielbasa zwrocil uwag~ , aby wartosci podawane w 
sprawozdaniu si~ bilansowaly.W tabeli okreSlaj'lcej stan nalemosci i 
zobowi'lzan instytucji kultury - zobowi'\.Zania podano na kwot~ 140.937,16 zl , a 
z sumowania poszczeg61nych rubryk wychodzi 79.079,33 zl . 
Po wyczerpaniu dyskusji Przewodnicz'lcy Komisji podzi~kowal Dyrektorowi 
Centrum Kultury oraz glownej ksi~gowej za udzielone wyjasnienia i zwrocil si~ 
o przygotowanie informacji do przyszlego wtorku. 
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Radny Michal Matheja zapytal: czy kwoty wydatkow zwi~anych z 
delegacjami / dot. wszystkich dzialow / uwzgl~dniajll tylko kilometry - czy 
rowniez diety. 
Skarbnik Gminy poinformowala, ze jest roznie - czasami tylko kilometry , ale 
jezeli okres pobytu na delegacji przekracza 8 godz. to dolicza si~ 0,5 diety, a po 
12 godz. calll diet~. 

Kolejny termin posiedzenia Komisji ustalono na dzien 31.03.2010 r. godz. 13.00 

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczllcy Komisji podzi~kowal zebranym za 
udzial i zakonczyl posiedzenie 0 godz. 17.45 

Protokolowala Przewodniczllcy Komisji 

Dorota Piecha -~an~ 


